

Referat af bestyrelsesmøde i

Roskilde Bridgeklub

(roskilde-bridgeklub.dk)

Onsdag den 28. august 2025

Sankt Hansgade 32

Mødedeltagere: Nikolaj, Mogens, Erik, Anette, Mary-Ann, Kathe, Christa og Benny

Afbud fra: Ib

Der var følgende dagsorden:

- 1) Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde
- 2) Ejerskab af bridgeudstyr på Kildegården - Mogens
- 3) Afregning af sommerbridge - Mogens
- 4) Opsigelse af lejemål Sankt Hans Gade 32 – Ib og Mogens
- 5) Status for spillere i næste sæson - Nikolaj
- 6) Hold- og turneringsledere i næste sæson - Alle
- 7) Undervisning Ib
- 8) Hjemmeside - Nikolaj
- 9) Medlemskartotek - Benny
- 10) Kontingent suppleanter - Alle
- 11) Eventuelt
- 12) Næste bestyrelsesmøde

1) Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde:

Der var endnu ikke udsendt referat fra seneste bestyrelsesmøde den 14.08.2025. Dette udsendes snarest og lægges på hjemmesiden.

Det blev aftalt, at i fremtiden udsendes referatet af sekretæren (Benny) til hele bestyrelsen med suppleanter, som har 4 dage til at komme med indsigelser, hvorefter Nikolaj lægger det på hjemmesiden.

Hvis der senere skulle være ændringer kan disse medtages i referat fra næste bestyrelsesmøde under punktet "Godkendelse af referat"

2) Ejerskab af bridgeudstyr på Kildegården - Mogens:

Mogens havde overvejet sagen, og mente at vi havde en dårlig sag, da vi ikke kunne bevise noget. Derfor blev det besluttet ikke at gøre mere i sagen.

3) Afregning af sommerbridge - Mogens:

Mogens beder om alle bilag til regnskabet, og Benny sender ham et kontoudtog fra banken, som viser der beløb, der er trukket på vores konto.

Desuden skriver han til Tom omkring de mangler, der er ved regnskabet.

Benny laver en faktura på ½-delen af køleskabet.

Der stiles mod at få denne sag afsluttet meget snart, så vi kan se fremad.

4) Opsigelse af lejemål Sankt Hans Gade 32 – Ib og Mogens:

Benny mindede om generalforsamlingens beslutning om opsigelse af lejemålet og efterlyste en plan for denne opsigelse.

Mogens meddelte, at det venter til næste generalforsamling, hvor det tages op til ny beslutning.

5) Status for spillere i næste sæson:

Nikolaj meddelte, at der pt. er følgende spillere i de 3 spilleafdelinger:

Tirsdag eftermiddag: 16 par

Torsdag eftermiddag: 16 par

Tirsdag aften: 12 par

Dette er allesammen ideelle antal par, som ikke giver oversidderborde men mulighed for gode turneringer.

Det blev aftalt, at Nikolaj kontakter Thomas Binder angående de endelige turneringsplaner, inden de lægges endelig på hjemmesiden.

Der lægges kun turneringsplaner for ½ år på hjemmesiden.

Det blev desuden oplyst, at der kan komme op til 32 spil i de enkelte spillerafdelinger.

6) Hold- og turneringsledere i næste sæson - Alle

I referat fra bestyrelsesmødet den 17.07.2025 er angivet en oversigt over "Hold- og turneringsledere". Denne er ændret lidt, og er nu som følger:

Tirsdag eftermiddag:

Holdleder: Anette

Turneringsleder: Ib og Mogens

Kortblander: Anette og Kaj

Tirsdag aften:

Holdleder Kathe

Turneringsleder: Nikolaj

Kortblander: Anette og Kaj

Torsdag eftermiddag:

Holdleder: Mogens

Turneringsleder: Ib

Kortblander: Anette og Kaj

Det blev aftalt, at der skal findes nogle reserve-kortblandere uden for bestyrelsen. Flemming Øster har tidligere meldt sig.

7) Undervisning - Ib:

Det blev aftalt, at dette punkt udsættes til næste bestyrelsesmøde.

Mary-Ann oplyste, at hun har kontakt til Frank Nielsen fra Dansk Broder Orden for booking af lokale til undervisning og arrangementer.

Det blev aftalt, at Mary-Ann finder en ny dato for Tapas & Bridge og hun kontakter Tommy fra Lejre Bridgeklub for at arrangere et fælles julearrangement i deres lokaler.

8) Hjemmeside - Nikolaj:

Nikolaj arbejder stadig med at gøre hjemmesiden bedre og mere ajour, bl.a. handicapliste.

Nyhedsbreve vil blive lagt på hjemmeside både i PDF- og Word-format, så alle kan læse dem.

Det blev aftalt, at Nikolaj kontakter en person, som for 800 kr. har tilbudt bistand til hjemmesiden. Men der må ikke laves aftale om et månedligt gebyr.

9) Medlemskartotek - Benny:

Benny havde fremsendt en "Medlemsliste" fra ForeningLet, som skal passe med BC3's oversigt over medlemmer. Der er derfor vigtigt, at disse lister hele tiden er ens, og enhver ændring af medlemmer skal informeres mellem de ansvarlige for disse lister.

10) Kontingent for suppleanter:

Det blev aftalt, at suppleanter til bestyrelsen ikke skal være kontingentfri, som bestyrelsesmedlemmer.

11) Eventuelt:

Det blev aftalt at bestyrelsen mødes ca. 1 time før start både tirsdag eftermiddag og aften samt torsdag eftermiddag ved sæsonstart.

Det blev aftalt, at der skal findes endnu en revisor, som sammen med Mogens Andersen kan revidere regnskabet.

Det blev aftalt, at Erik sørger for indkøb af kaffe og Mary-Ann køber chokolade og småkager.

Benny kontakter Mogens Andersen angående køb af øl og vand.

12) Næste bestyrelsesmøde:

Næste bestyrelsesmøde blev aftalt til:

Mandag den 15. september 2025 kl. 19:00 hos Erik, Toldbodgade 2.

Referent: Benny Pilgaard

